
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Ministeren for by, bolig og landdistrikter

Dato: 24. oktober 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 13
Med baggrund i debatten om, at det generelt er meget vanskeligt for mange at
få bevilget kreditforeningslån til f.eks. huskøb, køb af fast ejendom til erhverv,
udvidelser af bygninger til erhverv, køb og udvidelse af landbrugsvirksomhe-
der og generelt køb og udvidelser af ejendomme, man traditionelt tidligere har
kunnet få kreditforeningslån til, bedes ministeren redegøre for den aktuelle si-
tuation på området og redegøre for udviklingen i kreditforeningsbelåning, her-
under om der er forskel på udviklingen i hovedstadsområdet og resten af lan-
det.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Christian Schmidt
formand
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